
Socialdemokratern.:i 

Medicinsk äldrevård 
Fråga till Robert Harnberg (M), inskickad 210401 

Vid Hälso-och sjukvårdsnämnden 210121 antogs ett initiativärende från 
Socialdemokraterna angående den medicinska äldrevården på särskilda boenden. I 
initiativärendet yrkade Socialdemokraterna på att den regiond.rivna primärvården 
snarast skulle vidta de åtgärder som identifierats i regionens svar på IVOs tillsyn. 
Detta innefattar bland annat att öka avsatt läkartid för insatser vid särskilda 
boenden. Dessutom uppmanades Regionstyrelsen att se över 
förfrågningsunderlaget så att handlingsplanen snarast kommer att gälla i hela 
primärvården -oavsett driftsform. 

Det glädjer mig att en enig Regionstyrelse vill att det sker förändringar angående 
ersättningen för läkarmedverkan inför 2022. Men Socialdemokraterna anser inte att 
frågan kan vänta till 2022. Vi yrkade därför på att den rutin som nu utarbetas 
rörande ökad läkarmedverkan på kommunernas särskilda boenden skyndsamt 
implementeras i primärvården oavsett driftsform. Förslaget röstades ned av den 
blågröna majoriteten. 

Med bakgrund av detta är min fråga: 

-Anser du att den nya rutinen för läkarmedverkan ska gälla även för privata 
hälsocentraler? 
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